
 
Oss, 18 maart 2015. 
Betreft : koop bewust lokaal. 
Artikel 41 vragen. 
 
 
Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 
 
 
Op 22 september 2014, bijna een half jaar geleden, werd er een enthousiaste start gemaakt met de 
actie : koop bewust lokaal. 
Zo’n  150 belangstellenden waren op 22 september in het gemeentehuis van Oss aanwezig en 
dachten mee over het stimuleren van de Osse economie door bewust lokaal te kopen. Niet alleen de 
Gemeente Oss zou meer bewust lokaal moeten gaan kopen, maar ook de Osse ondernemers zouden 
meer voor elkaar kunnen gaan betekenen. 
Er zou een website gelanceerd worden,  ideeen zouden worden uitgewerkt enz enz. 
Maar nu een half jaar later lijkt het stil te zijn geworden omtrent dit thema. 
Een van de speerpunten van Beter Oss is het versterken van de Osse economie. Wat ons betreft gaat 
het dan niet over woorden, maar vooral over daden. 
 
Vandaar een aantal vragen. 

1. Wat is de voortgang van de op 22 september 2014 ingezette actie : koop bewust lokaal ? 
2. Waarom is er nog geen website ? 
3. Welke acties staan er op het programma en op welke termijn wordt hierover 

gecommuniceerd ? 
 
Zo’n  actie koop bewust lokaal is volgens Beter Oss niet geheel vrijblijvend. Een Gemeente welke dit 
uitdraagt zal zelf het goede voorbeeld moeten zijn.  
Om enig inzicht te krijgen van de inspanningen op dit punt van de Gemeente Oss zijn cijfers van 
belang. Zeker wanneer er gestreefd wordt naar een stijgend aantal lokale aankopen zal er een 
beginpunt moeten zijn.  Wanneer bekend is voor welke bedrag de Gemeente Oss lokaal heeft 
gekocht in 2014,  dan kan dat gezien worden als een soort 0 meting. 
Wanneer straks de resultaten van 2015 bekend worden kan een Gemeenteraad zien of de actie koop 
bewust lokaal een succes was of niet. Ook kan dan bijgestuurd worden indien nodig. 
 
Vragen. 

4. Voor welk bedrag heeft de Gemeente Oss in 2014 lokaal ingekocht ? Heeft u nog andere 
meetinstrumenten om de jaarlijkse omvang in beeld te brengen zodat ook jaarlijks een goede 
vergelijking kan worden gemaakt ? 

 
 
 



Deze week kwam ons bijvoorbeeld ter oren dat de nieuwe kunstgrasvelden voor sv Top geleverd 
kunnen worden door een samenwerking van  3 Osse bedrijven. Qua prijs en kwaliteit zouden zij 
gunstiger zijn dan een leverancier van elders. Toch lijkt de opdracht naar die leverancier van elders te 
gaan.  
Wij kennen niet de details van deze opdracht, maar begrijpen wel dat de Gemeente als geldgever van 
dit project hierover zeggenschap heeft. 
Beter Oss, maar mogelijk ook vele Osse ondernemers, vraagt zich af hoe er wordt omgegaan met dit 
soort projecten/ aanbestedingen. 
Daarom ook onze laatste vraag. 
 

5. Hoe wordt er bij een project en/of aanbesteding de keuze gemaakt tussen ondernemer A of 
B ? Is het vooral de prijs welke een rol speelt of de kwaliteit of een combinatie of lokaal of 
zijn er nog andere objectieve meetpunten ?   

 
Uw antwoorden zien wij graag op korte termijn tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Beter Oss 
Joop van Orsouw 


